商业纠纷投诉信                                       
	填写说明: 

请按要求填写中文、英文投诉信各一份。本投诉信请以中文填写，由企业负责人签字、盖企业公章后传真至：009821-22838597，并请将本投诉信及相关证据材料扫描件一并电邮至: ir@mofcom.gov.cn

	投诉方信息


	公司名称:

	
	法定代表人或公司负责人

	
	公司营业执照复印件（另附）：

	
	电话、传真：

	
	电子邮件：

	
	地址：

	被投诉方信息
	公司名称：

	
	法定代表人或负责人姓名：

	
	护照复印件（另附）：

	
	上述人员的出生日期：

	
	电话、传真：

	
	电子邮件：

	
	地址：

	致中华人民共和国驻伊朗大使馆经济商务参赞处：（以下填写主要事实经过、彼此协商情况及请求事项。页面不够时可另加页）

	声明及签字：
1. 本人代表公司申明已阅读并接受中国驻伊朗使馆经商参赞所发布的关于协调解决商业纠纷的声明。
2. 本人代表公司承诺保证上述所提交的信息均是真实有效的。
姓名：              职务：            签字（加盖公章）:                                                 

                                      日期: 


Complaint Letter                                                   
	Instruction: 

This letter shall be filled in English language. After signing and stamping, please send this letter to fax: 0098-21-22838597, and together with other related documents and support evidences, mail to: ir@mofcom.gov.cn

	Complainant /Accuser:


	Name of Company:

	
	Manager or Legal Representative:

	
	Business  License: ( X-copy attached)

	
	Tel/Fax:        

	
	Email:

	
	Address:

	Defendant / 

The Accused Party:
	Name of Company:

	
	Manager or Contact Person’s Passport Number: ( X-copy attached)

	
	Birth date of the above said Persons:

	
	Tel/Fax:        

	
	Email:

	
	Address:

	(Statement of main facts and claims. Additional pages are acceptable.)
TO: Economic and Commercial Counsellor’s Office of China Embassy in Iran:



	Acknowledgement and Signature:
1. I have read and accepted the acknowledgement released by Economic and Commercial Counsellor's office of Embassy of P. R. China in I.R.Iran, and hereby agree to submit this dispute.
2.  I promise that all above information and attached files are authentic and credible.

Name:                                          Title: 
Signature:                                       Date: 


